

基督教香港信義會將軍澳幼稚園 ELCHK Tseung Kwan O Kindergarten

編號
Application No. _____

入學申請表 Application Form

(一) 個人資料 Personal Information

幼兒姓名 Student's Name	(中) Chinese	(英) English	幼兒半身近照 Photograph	
出生日期 Date of Birth	年 Y 月 M 日 D	出生地點 Place of Birth		出生證號碼 Birth Certificate No.
性別 Gender	男 / 女 M / F	籍貫 Nationality		電郵 E-mail
宗教 Religion	住址 Residential Address			
曾就讀學校 Name of previous school attended	班級 Class	轉校原因 Reasons to transfer		
申請入讀班級 Class Applied For	幼兒班 上午 / 全日 K1 AM / WD	低班 上午 / 全日 K2 AM / WD		高班 上午 / 全日 K3 AM / WD
入學日期 Admission Date	年 Y 月 M 日 D	入學年齡 Admission Age	在家排行 No. of children	

(二) 父母以外之聯絡人資料 Please contact the following persons in the given order

姓名 Name	關係 Relationship	電話 Contact No.
姓名 Name	關係 Relationship	電話 Contact No.

(三) 家庭成員概況 Family member profile

姓名 Name	關係 Relationship	身份證號碼 I.D. No.	年齡 Age	宗教 Religion	學歷 Education	職業 Occupation	聯絡電話 Contact Phone	備註 Note
	父 Father							
	母 Mother							

(四) 其他 Other (請在適當 加 "✓")

介紹來源 Source 親屬 Relatives 鄰里 Neighborhood 社區團體轉介 Community group referrals 宣傳途徑(單張、海報、網頁等) Advocacy(Leaflet, Poster, Website)

其他, 請註明 Others, Note Please _____

照顧情況 Care 由父母照顧 Parents 由祖父母照顧 Grandfather/Grandmother 由工人照顧 House helper 其他, 請註明 Others, Note Please _____

此表格乃供輪候入讀幼稚園之家長/監護人自願填寫, 台端所提供之資料, 只供本機構及有關政府/機構作參考之用, 家長可要求查閱及更正本會存備的資料。而取消輪候之兒童, 此表格及所交來的資料亦會即時銷毀; 至於中途退學及畢業生, 此表格及有關資料亦將在七年後銷毀。

This form is only filled by the applicant parents or guardian. All information would only use by our organization and related government as a reference. Parents can check or update our record. For cancelling the application, we will delete all the information provided by you; for discontinue the school and graduates, all information from this form will be also deleted when after 7 years.

填妥後連同申請人出生證明書副本、免疫注射記錄(正頁和內頁)、證件相兩張、3個回郵信封(連\$2郵票)及報名費40元正現金(不會退還)交回, 或以支票, 抬頭「基督教香港信義會將軍澳幼稚園」郵寄本校地址: 將軍澳唐明苑唐富閣地下。如不是香港出生者, 必須連同護照影印本: 包括有相片、姓名及批准逗留日期之頁面。

Please return the completed application form with copies of applicant's Birth Certificate, Immunization Record (cover page & content page), 2 passport photo, 3 self-addressed and \$2 stamped, envelopes with application fee (non-refundable) of HK\$40 in cash to school in person or by post with cheque payable to 'ELCHK Tseung Kwan O Kindergarten' to "G/F, Tong Fu House, Tong Ming Court, TKO." If the child was not born in Hong Kong, please provide a copy of his/her passport, including the pages showing the photo, name and permitted length of stay.

家長簽署
Parent's Signature : _____

校長簽署
Principal's Signature : _____

地址 Address : 將軍澳唐明苑唐富閣 B 及 C 翼地下 G/F, Tong Fu House, Tong Ming Court, Tseung Kwan O
電話 Tel : 2178-4037 傳真 Fax : 2217-0337 電郵 E-mail : elchktkkg@yahoo.com.hk